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PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi, 29.03.2018, ora 12,00, în cadrul şedinţei ordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28 de consilieri județeni.  

Lipsesc motivat: domnul consilier Marșalic Jaro Norbert, domnul consilier Sporea Ghiță  și 

domnul consilier  Cojocariu Ioan. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.260/22.03.2018, comunicată domnilor consilieri în 

scris prin adresa nr.IV/6210/23.03.2018, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei 

publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi completările ulterioare, invitaţilor prin adresa 

nr.I/6172/23.03.2018 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de 

Caraş-Severin” din data de 23.03.2018. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: domnul prefect Matei Lupu, reprezentanţi ai instituţiilor subordonate 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin, precum și reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

ASUMAREA DECLARAȚIEI SIMBOLICE DE REUNIFICARE A ROMÂNIEI CU 

MOLDOVA ȘI BUCOVINA DE NORD ÎN ANUL CENTENARULUI MARII UNIRI, 1918-2018. 

1.Proiect de hotărâre  de modificare și completare a Hotărârii Consiliului Județean 

nr.2/09.01.2018 privind utilizarea excedentului bugetului local al Județului Caraș-Severin rezultat la 

încheierea exercițiului bugetar 2017, pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare, pe anul 

2018. 

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-Severin, pe anul 

2018. 

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.43/16.02.2018 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a 

bugetelor de venituri şi cheltuieli  ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului 

Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe sursa A, pe anul 2018.  

4.Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.46/16.02.2018 privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale instituţiilor și serviciilor 

publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de către acesta pe sursa G, pe anul 2018.  

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea unui Acord de parteneriat încheiat între Consiliul 

Județean Caraș-Severin cu Inspectoratul Școlar Județean Caraș-Severin pentru organizarea și 

desfășurarea etapei naționale a Olimpiadei din aria curriculară ”Tehnologii”,  în perioada 2-6 aprilie 

2018. 

6.Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin nr.53 

/16.02.2018 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr. 99/2008 privind aprobarea Actului 

Constitutiv şi al Statutului Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Intercom Deşeuri Caraş-

Severin”, cu modificările şi completările ulterioare. 
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7.Proiect  de hotărâre privind constatarea încetării înainte de termen a contractului de 

management nr. 181935/26.11.2015, încheiat  pentru Muzeul ”Banatului Montan” Reșița, ca urmare a 

decesului managerului. 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.141/27.07.2017 privind aprobarea  organigramei, a statului  funcţiilor de demnitate publică şi a 

statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările 

și completările ulterioare.  

  9.Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.144/27.07.2017 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcției de Drumuri 

Județene Caraș-Severin. 

10.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.165/27.07.2017 privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale Spitalului Județean de 

Urgență Resita,  cu modificările ulterioare. 

  11.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.143/27.07.2017 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei de Evidenţă a 

Persoanelor a Judeţului Caraș –Severin. 

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statelor  de funcții ale Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin, precum și ale instituțiilor de 

asistență socială cu personalitate juridică. 

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 

Spitalului Județean de Urgență Reșița. 

14.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului real de administrare asupra unui spațiu  din 

incinta  imobilului situat in Reșita, Piața 1 Decembrie 1918 nr.7, etaj I, aflat in domeniul public al 

Județului Caraș- Severin, în favoarea Inspectoratului pentru Situații de Urgență „Semenic’’ al 

Județului Caraș-Severin. 

15.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului real de administrare asupra unui spații  din 

incinta  imobilului situat în Reșita, Piața 1 Decembrie 1918 nr.7, etaj I și etajul III aflat in domeniul 

public al Județului Caraș- Severin, în favoarea Centrului Județean de Resurse și de Asistență 

Educațională Caraș-Severin. 

16.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către județul Caraș-Severin, prin Consiliul 

Județean Caraș-Severin, a dreptului de preempțiune la vânzarea imobilului Palatul Korongy, azi spații  

firme, locuințe,amenajare hotelieră, situat în municipiul Caransebeș, str.G-ral Traian Doda nr.1, județul 

Caraș-Severin. 

17.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către județul Caraș-Severin, prin Consiliul 

Județean Caraș-Severin, a dreptului de preempțiune la vânzarea imobilului Ansamblul Urban ”Zona 

Rânduri”, situat în municipiul Reșița, str.Rîndul III, nr.17, județul Caraș-Severin. 

18.Raport cu privire la modul de îndeplinire a atribuţiilor proprii preşedintelui  şi a hotărârilor 

Consiliului Judeţean în anul 2017. 

19.Informare  asupra modului de utilizare a finanţărilor nerambursabile acordate de la bugetul 

local în baza O.G. nr.51/1998, pentru realizarea programelor şi proiectelor culturale, în anul 2017. 

20.Raport anual  de activitate al Teatrului de Vest Reșița,pe anul 2017. 

21.Informare asupra activităţii Centrului Judeţean pentru Conservarea şi Promovarea Culturii 

Tradiţionale Caraş-Severin, pe anul 2017. 

22.Raport  de activitate al Muzeului Județean de Etnografie și al Regimentului de Graniță 

Caransebeș, pe anul 2017. 

23.Raportul anual de activitate  aferent anului 2017 şi Programul de activitate pentru anul 2018 

ale Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin. 

 24.Raportul de activitate  al Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa, pe anul 2017. 

 25.Raport de activitate pe anul 2017, al Asociației Salus Remedies Reșița. 

 26.Raport de activitate al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția copilului Caraș-

Severin precum și al  Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap, pe perioada 

01.01.2017-31.12.2017. 
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 27.Informare privind activitatea Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”INTERCOM 

DEȘEURI” Caraș-Severin. 

 28.Raport  de activitatea pe anul 2017 al  SC EOLIANA SRL. 

29.Raport privind eficiența Inspectoratului de Poliție Județean Caraș-Severin, pe anul 2017. 

 30.Întrebări. Interpelări. 

 

Proiecte de hotărâri introduse în procedură de urgență: 

1.Proiect de hotărâre de modificare și completare a Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.34/2018, privind aprobarea garantării unei finanțări rambursabile interne în sumă maximă 

de 26.760.407 lei, contractate de către S.C. AQUACARAȘ S.A,, reprezentând contribuția operatorului 

la cofinanțarea proiectului ”Modernizarea Infrastructurii de apă și apă uzată în județul Caraș-Severin, 

România”, fazat prin Contractul de Finanțare nr.128/02.10.2017 (Cod SMIS 2014+105956); 

2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.31/26.01.2018 privind constituirea, administrarea și utilizarea fondului de risc la nivelul județului 

Caraș-Severin. 

3.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat expres domnului consilier județean Albu 

Alexandru-Vichentie reprezentantul autorității tutelare în Adunarea Generală a Acționarilor SC 

AQUACARAȘ SA în vederea aprobării unei hotărâri prin care se instituie o ipotecă convențională 

mobiliară în favoarea creditorului ipotecar Raiffeisen Bank. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua tuturor! Ne-am întrunit în ședința ordinară a 

Consiliului Județean. Salut prezența domnului prefect, directorii din cadrul Consiliului Județean și a 

instituțiilor din subordine, și bineînțeles, prezența presei. O să vă rog, înainte de a intra în ordinea de 

zi, să păstrăm un moment de reculegere. Știți că, cu câteva zile în urmă a decedat Dumitru Țeicu, 

fostul director al Muzeului Banatului Montan. Și de asemenea, a decedat un cetățean de onoare al 

județului Caraș-Severin, Carol Ludovic Lupșiasca, primul președinte al Forumului Democratic al 

Germanilor din județul Caraș-Severin. Consider că e necesar să păstrăm un moment de reculegere în 

cinstea acestora. 

Se păstrează un moment de reculegere.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă mulțumesc! Ați primit ordinea de zi. Înainte însă de a 

vă supune ordinea de zi, domnul secretar, vă rog, procesul-verbal al ședinței anterioare.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. În mape aveți 

procesul-verbal încheiat cu ocazia ședinței ordinare din data de 16 februarie. Au lipsit, la data aceea, 

doamna Pascu Ionela și domnul Tiugan Marin, care nu vor vota. Dacă l-ați parcurs, dacă aveți 

amendamente, propuneri? Dacă nu, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Am omis să vă spun, ședința este legal 

constituită. Lipsesc: domnul Marșalic, domnul Sporea, domnul Cojocariu, domnul Ciobanu… 

Domnul consilier Ciobanu Cristian: Prezent! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Ciobanu…da. Domnul Gâfu și domnul 

Boșneac, care ne-a comunicat că va întârzia. Ajunge și domnul Gâfu? Bine. Deci ședința este legal 

constituită. Înainte însă de a trece la ordinea de zi, o să vă propun și o să urmeze ca fiecare dintre 

dumneavoastră, la sfârșitul ședinței, să semnăm această declarație de reunire. Aveți în mapă materialul. 

Declarația este la secretariatul Consiliului Județean. După ce va fi semnată de toți consilierii, inclusiv 

de cei care astăzi lipsesc, după această declarație vor fi făcute copii care vor fi înmânate fiecărui 

consilier județean. Dar am considerat că așa e corect, să v-o înmânez după ce va fi semnată de toată 

lumea. În mapă aveți textul, este o declarație. Știți că am aniversat, acum două zile, actul prin care 

Basarabia se unea cu România, acum 100 de ani. Am considerat, că venim în întâmpinarea solicitărilor 

pe care le-au făcut consiliile locale și primăriile din Republica Moldova, de unire sau de reunire cu 

România, să adoptăm și noi, o declarație în acest sens. Nu era necesar un proiect de hotărâre, este o 

declarație simbolică, un act simbolic. Nu necesită un vot, nefiind vorba de un proiect de hotărâre, dar 

cred că prin consens putem să adoptăm această declarație. Dacă sunteți cu toții de acord, repet, după ce 

vom termina ședința, fiecare dintre dumneavoastră veți semna și la ședința următoare vă vom înmâna 

această declarație simbolică de reunire a României cu Republica Moldova. Deci e în regulă. N-o să 

supun la vot. E un consens pe această temă. O să vă propun introducerea a 3 noi proiecte, le aveți în 
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mapă, pe ordinea de zi și retragerea unui proiect. O să vă spun despre ce este vorba, proiectul de la 

punctul 12 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statelor  de funcții ale Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin”. Am solicitat la Agenția Națională, 

aviz, așa cum spune legea. Nu am primit acest aviz. Pentru că avizul de la Agenția Națională a 

Funcționarilor Publici este obligatoriu, nu consultativ, ca urmare acestui lucru, până la primirea 

avizului propun retragerea acestui proiect. O să vă spună și domnul secretar, mai multe, despre acest 

proiect de hotărâre. Repet, avizul Agenției Naționale a Funcționarilor Publici este obligatoriu, avizul 

Ministerului Muncii este consultativ. Noi, când am făcut ordinea de zi, în speranța că vom primi acest 

aviz până la data ședinței, am introdus proiectul pe ordinea de zi. Cu siguranță, vom primi aviz 

favorabil sau nefavorabil și vom putea relua acest proiect la ședința următoare. Domnul secretar, vă 

rog. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. Printr-o 

hotărâre de guvern s-a impus reorganizarea direcțiilor de asistență socială, într-un termen de 120 de 

zile. Hotărârea de guvern e de anul trecut. Termenul sorocit s-a împlinit undeva în 23 martie. Noi, 

înainte de împlinirea termenului de 120 de zile, am transmis toată documentația, toată structura 

organizatorică, atât la ANFP, cât și la Ministerul Muncii și Justiției Sociale. Structura organizatorică 

trebuie dublu avizată. Așa cum spuneați, e vorba de un aviz conform din partea ANFP, care este 

prealabil și obligatoriu și un aviz consultativ din partea Ministerului Muncii. În prezent, la data 

ședinței, nu avem nici unul dintre cele două avize. Cu avizul Ministerului Muncii putem să adoptăm 

hotărârea, legea impune doar să facem diligența să-l cerem, nu să-l respectăm. Dar în privința avizului 

ANFP, acesta, cum am spus, e prealabil și obligatoriu, adică trebuie să subziste în momentul în care 

adoptăm hotărârea. Când le vom primi, domnule președinte, o să le resupunem dezbaterii și aprobării. 

Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul secretar. De asemenea, vă spuneam, 

că am introdus 3 proiecte în procedură de urgență. Ca urmare a proiectului de hotărâre din ședința 

anterioară, prin care Consiliul Județean a garantat din veniturile proprii acordarea unui împrumut 

Societății AQUACARAȘ, societatea a inițiat demersurile pentru a contracta acest împrumut. În acest 

moment există o ofertă din partea unei bănci, pentru a acorda acest împrumut, însă diferă sumele 

pentru care se acordă acest împrumut. Ca urmare a acestei diferențe, vom modifica proiectul anterior 

pe noua sumă. Suma este mai mică. Inițial, societatea a solicitat un împrumut de 26 de milioane. Banca 

a acordat un împrumut de 23 de milioane 300. Ca urmare, vom modifica proiectul anterior. De 

asemenea, va trebui să modificăm proiectul prin care la nivelul Consiliului Județean, pentru că așa 

spune legea, când garantezi, trebuie să constitui un fond de risc, modificăm și acel fond de risc pe acest 

nou cuantum. Și de asemenea, un proiect de hotărâre prin care îl mandatăm pe colegul nostru, domnul  

Albu, să voteze în Adunarea Generală a Acționarilor, pentru contractarea acestui împrumut. O să revin 

la aceste proiecte, în momentul în care le discutăm. Dacă sunteți de acord cu ordinea de zi? Cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Se aprobă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:  

1.Proiect de hotărâre  de modificare și completare a Hotărârii Consiliului Județean 

nr.2/09.01.2018 privind utilizarea excedentului bugetului local al Județului Caraș-Severin rezultat la 

încheierea exercițiului bugetar 2017, pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare, pe anul 

2018. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Știți că, în ședințele anterioare s-a aprobat din suma 

totală de 37.920,86 mii lei, cheltuirea unei sume de 35.063,28 mii lei, pentru finanțarea secțiunii de 

dezvoltare a județului Caraș-Severin. Propunem, prin acest proiect de hotărâre, ca suma de 180,63 mii 

lei să fie preluată din acest excedent pentru finanțarea unor obiective. E vorba de 6 obiective. Suma 

totală pentru finanțarea acestor obiective este mai mare, însă e o reducere pe unul din obiectivele 

votate anterior. Suma totală e de 259,48 mii lei, suma de care avem nevoie pentru finanțarea noilor 

obiective, cu diminuarea de care vă spuneam, este de 180,63 mii lei. Aveți în mapă obiectivele despre 

care e vorba. Dacă sunt intervenții la acest punct? Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră, articolul I, 

cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier  Surdu Daniel George nu participă la vot 

având un interes personal.  



 5 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:  

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-Severin, pe anul 

2018. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a proiectului anterior, prin care preluam suma 

de 180 de mii din excedent, va trebui să corectăm bugetul votat anterior. Este consecință a primului 

punct. Dacă sunt intervenții? Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier  Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:  

 3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.43/16.02.2018 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a 

bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe sursa A, pe anul 2018.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La fel, consecință a primului punct de pe ordinea de zi și 

a celui privind aprobarea bugetului propriu, aprobăm bugetul pe sursa A, cu această modificare. 

Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:  

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.46/16.02.2018 privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale instituţiilor și serviciilor 

publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de către acesta pe sursa G, pe anul 2018.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici este vorba de bugetul Centrului pentru Persoane 

Vârstnice Reșița. Este o modificare între titluri în cadrul bugetului aprobat. Deci nu se modifică 

bugetul aprobat, e doar o modificare între titluri la solicitarea Căminului pentru Persoane Vârstnice. Ca 

urmare a modificării bugetului la CPV Reșița se modifică și bugetul Direcției Generale de Asistență 

Socială, pentru că Direcția Generală de Asistență Socială este ordonator secundar de credite. Deși, 

CPV are personalitate juridică, dar e prin bugetul Direcției Generale de Asistență Socială. Intervenții? 
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Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:  

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea unui Acord de parteneriat încheiat între Consiliul 

Județean Caraș-Severin cu Inspectoratul Școlar Județean Caraș-Severin pentru organizarea și 

desfășurarea etapei naționale a Olimpiadei din aria curriculară ”Tehnologii”,  în perioada 2-6 aprilie 

2018. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Am avut o solicitare din partea Inspectoratului Școlar 

Județean, pentru a finanța această olimpiadă care se desfășoară în Reșița. Este vorba de o olimpiadă 

națională. Prevederile legale care există în acest moment ne ofereau posibilitatea de a finanța doar 

participarea unor elevi din cadrul școlilor existente în județul Caraș-Severin, la faze județene sau faze 

naționale. Aici era vorba despre altceva, de organizarea unei olimpiade naționale în județul nostru. Am 

solicitat lămuriri din partea Inspectoratului Județean, pentru ce ne solicită acești bani. Este vorba, și 

aveți și în mape, este vorba despre o excursie pe care inspectoratul vrea să o organizeze pentru copiii 

proveniți din toată țara, participanți la această olimpiadă. O excursie pe ruta Reșița-Oravița, unde vor 

vizita teatrul, Muzeul Farmaciei, Cascada Bigăr, Eftimie Murgu, unde, de asemenea, vor vizita morile 

de apă și Reșița, cu întoarcere prin Anina. Pentru a putea finanța această excursie prin care se 

promovează județul Caraș-Severin, repet, sunt elevi din toată țara, din toate județele țării, participanți 

la această fază națională a olimpiadei, am considerat util să vă propunem acest acord de parteneriat 

între Inspectoratul Școlar și Consiliul Județean. De asemenea, elevilor prezenți la această fază 

națională a olimpiadei li se vor înmâna din partea Consiliului Județean, materiale promoționale. Avem 

pregătit câte o mapă pentru fiecare elev, cu o revistă și o hartă a județului Caraș-Severin, tocmai în 

acest sens, pentru promovarea județului nostru. O să o rog pe doamna consilier Ciurel, să nu participe 

la vot la acest proiect de hotărâre. Dacă sunt intervenții legate de acest…Sunt mai multe evenimente 

organizate pentru elevii participanți la această fază națională. Noi am considerat că această excursie 

poate fi finanțată de către Consiliul Județean, dar forma legală prin care puteam să acordăm această 

finanțare era prin acest parteneriat aprobat în cadrul Consiliului Județean. Pe baza facturilor pe care le 

vom primi de la Inspectoratul Școlar Județean, vom face decontul în cuantumul acestei sume. Dacă 

sunt intervenții? Înainte de a pleca în excursie, copiii vor fi invitați la sediul Consiliului Județean, ne 

vom întâlni cu ei și atunci li se vor înmâna și acele materiale de promovare care, la fel, sunt făcute pe 

cheltuiala Consiliului Județean Caraș-Severin.  

Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Doamna consilier Ciurel Lenuța nu 

participă la vot.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Doamna consilier Ciurel Lenuța nu 

participă la vot.  

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Doamna consilier Ciurel Lenuța nu 

participă la vot.  

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Doamna consilier Ciurel Lenuța  nu 

participă la vot.  

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Doamna consilier Ciurel Lenuța nu 

participă la vot.  

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Doamna consilier Ciurel Lenuța nu 

participă la vot.  
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Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Doamna consilier Ciurel Lenuța nu participă la vot. Se adoptă hotărârea.  

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:  

6.Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.53/16.02.2018 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.99/2008 privind aprobarea 

Actului Constitutiv şi al Statutului Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Intercom Deşeuri Caraş-

Severin”, cu modificările şi completările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Știți că, în ședința anterioară am aprobat modificările pe 

care ADI Intercom ni le-a solicitat la actul constitutiv și statutul ADI Intercom. A apărut și în presă, 

sunt anumite inadvertențe și anumite nereguli. Ca urmare a acestui lucru, vă propunem revocarea 

acestei hotărâri și să se reia procedura de către ADI Intercom, privind modificarea actului constitutiv și 

a statutului. O să-l rog pe domnul secretar, să vă spună toate considerațiile care au stat la baza acestei 

propuneri de revocare. Domnul secretar, vă rog. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. Așa cum știți, 

am aprobat, eu aș spune ”în orb”, hotărârea în ședința precedentă. Acum, revocarea vine și ca urmare a 

faptului că, subsemnatul am făcut o opinie motivată în consonanță cu articolul 45 din Legea 

nr.215/2001, pe considerentul că am considerat-o atât neoportună, cât și ilegală. Totodată, am făcut 

diligențe să aflăm când au fost operate ultimele modificări ale statutului și actului constitutiv la grefa 

judecătoriei și spre surprinderea noastră au fost operate undeva în luna ianuarie 2011. E adevărat, că 

statutul ADI ”Intercom Deșeuri” prezumă, eu știu, asumarea de către 77 de UAT-uri, dar e un orizont 

mare de timp, pe de-o parte, pe de altă parte, singurul act adițional care a fost operat, așa cum vi-am  

spus, a avut loc undeva în 2011. O să dau citire și textului de lege, dar înainte o să vă spun cum e 

organizat ADI ”Intercom Deșeuri”. E organizat în baza a 3 legi și anume: Legea nr.215/2001, Legea 

nr.51/2006 a serviciilor publice și Ordonanța nr.26/2000. Prevederea specială, Ordonanța nr.26, în 

cuprinsul art. 33, alin.1, spune în felul următor: ”Modificarea actului constitutiv sau a statutului 

asociației se face prin înscrierea modificării în Registrul Asociațiilor și Fundațiilor, aflat la grefa 

judecătoriei ”. Or, toate actele adiționale de la nr. 2 începând, până la nr.7, din câte am numărat eu, nu 

există! Și nu există,  neproducând efecte juridice față de terți. În latină, se cheamă un efect erga omnes. 

Deci toate modificările timp de 7 ani, practic, în contextul dat, nu există. Ca și procedură imediată, am 

discutat cu domnul președinte, o să trebuiască să facem o comisie în care să circumscriem cele, eu știu, 

6-7 acte adiționale, în actul adițional nr.2. Să încercăm, să se adopte într-o ședință AGA și să se 

transmită cu celeritate la grefa judecătoriei, pentru a produce efect. Mulțumesc frumos. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Dacă mai sunt intervenții? 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Da, mai sunt intervenții, domnul președinte. Noi 

suntem uimiți de grava neglijență de la ședința în care ne-a fost propusă aprobarea statutului. Prin 

urmare, o să ne abținem din a vota acest proiect de hotărâre.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Surdu, același lucru ați vrut să spuneți? 

Domnul consilier  Surdu Daniel George: Mi-a luat-o înainte domnul Mircea. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bine, în regulă. Dacă nu mai sunt alte…Vă rog, domnul 

secretar. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Noi propunem o revocare, pe ce considerent? 

Proiectul de hotărâre n-a produs efecte juridice și n-a intrat în circuitul civil, nefiind asumat nici de 

subsemnatul în calitate de contrasemnatar și nici de către președinte. Așa l-am trimis la Prefectură și 

doar la Prefectură, nu l-am comunicat nici unui subiect de drept. Or, abținerea în contextul dat, în 

ipoteza în care proiectul pe care l-am adoptat este caduc și am și demonstrat-o, eu spun că e … Vă 

mulțumesc. 

Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul PNL se abține la vot. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul PNL se abține la vot.  

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul PNL se abține la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Proiectul a fost adoptat. Grupul PNL se abține la vot.  

* 
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Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:  

7.Proiect  de hotărâre privind constatarea încetării înainte de termen a contractului de 

management nr. 181935/26.11.2015, încheiat  pentru Muzeul ”Banatului Montan” Reșița, ca urmare a 

decesului managerului. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În preambulul ședinței, vă spuneam despre decesul 

fostului director Dumitru Țeicu. Ca urmare a acestui fapt, contractul de management între Consiliul 

Județean și Dumitru Țeicu, pentru Muzeul Banatului Montan, a încetat înainte de termen. Articolul 1, 

cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:  

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.141/27.07.2017 privind aprobarea organigramei, a statului funcţiilor de demnitate publică şi a 

statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările 

și completările ulterioare.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Urmează mai multe proiecte în acest sens, pe Consiliul 

Județean și pe instituții din subordine, privind modificarea unor funcții, ca urmare a susținerii unor 

examene de promovare. La Consiliul Județean, o funcție publică de execuție ocupată de consilier, clasa 

I, grad profesional debutant, se transformă în consilier clasa I, grad asistent și o funcție publică de 

execuție vacantă de consilier juridic, clasa I, grad asistent, se transformă în consilier juridic, clasa I, 

grad principal. Intervenții? Dacă nu, articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul VI, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:  

  9.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.144/27.07.2017 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcției de Drumuri 

Județene Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Urmare examenului de promovare organizat, o funcție 

publică de execuție inspector, grad asistent, se transformă în inspector clasa I, grad principal. Și de 

asemenea, se solicită o downgradare, o funcție publică de execuție de consilier, clasa I, grad superior, 

se transformă în consilier, clasa I, grad asistent. Intervenții?  

Domnul consilier Surdu Daniel George: Domnule președinte, aș avea o intervenție. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: După cum știți, am cerut o informare legată de 

Serviciul Salvamont. Serviciul Salvamont este în Direcția de Drumuri Județene. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Aș dori, nu acum, nu fac nici un amendament, dar aș 

dori ca pe viitor să fie luat în calcul altcumva Serviciul de Salvamont, legat de organigramă. Fiind un 

județ care pretindem că ne bazăm foarte mult pe turism sau dorim să ne bazăm foarte mult pe turism, 

cred că Serviciul Salvamont este, deocamdată, în urma informării care am primit-o, prost organizat și 

aș vrea să muncim împreună să-l reorganizăm.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Prost organizat sau subdimensionat? 
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Domnul consilier Surdu Daniel George: Subdimensionat! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Așa, da. Mulțumesc. 

Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:  

10.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.165/27.07.2017 privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale Spitalului Județean de 

Urgență Resita,  cu modificările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Urmare a examenului de promovare organizat se impune 

modificarea unui număr de 4 posturi ocupate. Este vorba de un post de medic rezident, se transformă 

în medic specialist, specialitatea medicină de urgență la UPU, două posturi de asistent medical, studii 

postliceale, la Anestezie și Terapie Intensivă se transformă în asistent medical principal, studii post 

liceale și un post de asistent medical, cu studii postliceale, Cabinet Planificare Familială, se transformă 

în asistent medical principal. Deci acestea sunt cele 4 modificări. Dacă sunt intervenții? Articolul I, 

cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:  

  11.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.143/27.07.2017 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei de Evidenţă a 

Persoanelor a Judeţului Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Urmare a examenului de promovare organizat, o funcție 

publică de execuție, consilier clasa I, grad principal, se transformă în consilier, clasa I, gradul superior. 

Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

 * 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Punctul 12 a fost scos de pe ordinea de zi.  

* 

Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume:  

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 

Spitalului Județean de Urgență Reșița. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Punctul nr. 13 îl aveți cu toții în mapă, proiect de 

hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Spitalului Județean. Nu 

știu dacă știți, în această perioadă, Spitalul Județean de Urgență Reșița se află în perioadă de 

acreditare. Acest regulament de organizare și funcționare este o piesă la dosar în vederea acreditării. 

De-a lungul timpului au avut loc modificări legislative în acest domeniu. Ca urmare acestui lucru, s-a 

impus modificarea regulamentului de organizare și funcționare. A fost aprobat în Comitetul Director, 
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în Consiliul de Administrație al Spitalului. Ultima etapă, este nevoie de aprobare în plenul Consiliului 

Județean. Dacă sunt intervenții? Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc.  

Urmează câteva proiecte pe ordinea e zi care necesită votul a două treimi, pentru că sunt 

proiecte de hotărâri de patrimoniu.  

* 

Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume:  

14.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului real de administrare asupra unui spațiu din 

incinta imobilului situat în Reșita, Piața 1 Decembrie 1918 nr.7, etaj I, aflat in domeniul public al 

Județului Caraș-Severin, în favoarea Inspectoratului pentru Situații de Urgență „Semenic’’ al Județului 

Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici, inspectoratul avea un spațiu în care funcționa un 

birou de avizare a autorizațiilor către instituțiile statului și agenți economici în suprafață de 40 de 

metri. Pentru a nu pune oamenii pe drumuri, pentru că se depuneau acolo și apoi trebuiau scoase 

avizele de la sediul Inspectoratului Școlar Județean, ne-au făcut solicitare să mărim acest spațiu, pe 

care îl oferim Inspectoratului pentru Situații de Urgență, în suprafață de 103 mp. Perioada pe care v-o 

propunem este de 5 ani, pentru care le acordăm acest drept real de administrare. Repet, este o instituție 

a statului și venim în sprijinul autorităților și agenților economici de a nu-i pune pe drumuri. Acolo 

unde depun, de acolo să și scoată aceste avize de care au nevoie. Dacă sunt intervenții? Articolul 1, 

cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 8, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 9, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 10, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 11, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume:  

15.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului real de administrare asupra unui spații  din 

incinta  imobilului situat în Reșita, Piața 1 Decembrie 1918 nr.7, etaj I și etajul III aflat în domeniul 

public al Județului Caraș-Severin, în favoarea Centrului Județean de Resurse și de Asistență 

Educațională Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este urmare a proiectelor anterioare care în final au fost 

aprobate de Consiliul Județean. Vă spuneam, ne dorim să mutăm Direcția de Drumuri Județene în 

spațiul proprietate a Consiliului Județean, tocmai pentru a elibera acest spațiu pentru CJRAE. Condiția, 

însă, la acest proiect de hotărâre, noi acordăm acest drept real de administrare, dacă îl aprobăm astăzi, 

dar după ce Direcția de Drumuri Județene se va muta în noul spațiu. Dacă sunt intervenții? Articolul 1, 

cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. Durata 

este de 5 ani, la fel ca și la proiectul anterior. În proiect n-a fost trecută durata pentru care le acordăm 
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acest drept real de administrare. Consider că este o perioadă rezonabilă, cea de 5 ani, putând fi ulterior 

modificată.  

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 8, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 9, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 10, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume:  

16.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către județul Caraș-Severin, prin Consiliul 

Județean Caraș-Severin, a dreptului de preempțiune la vânzarea imobilului Palatul Korongy, azi spații  

firme, locuințe, amenajare hotelieră, situat în municipiul Caransebeș, str.G-ral Traian Doda nr.1, 

județul Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Noi vă propunem, prin acest proiect de hotărâre, 

neexercitarea acestui drept de preempțiune. Dacă sunt intervenții? Articolul 1, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume:  

17.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către județul Caraș-Severin, prin Consiliul 

Județean Caraș-Severin, a dreptului de preempțiune la vânzarea imobilului Ansamblul Urban ”Zona 

Rânduri”, situat în municipiul Reșița, str.Rîndul III, nr.17, județul Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Prin acest proiect de hotărâre, noi vă propunem 

neexercitarea dreptului de preempțiune. Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

Am epuizat ordinea de zi. Mai avem cele 3 proiecte de hotărâri în procedură. 

* 

1.Proiect de hotărâre de modificare și completare a Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.34/2018, privind aprobarea garantării unei finanțări rambursabile interne în sumă maximă 

de 26.760.407 lei, contractate de către S.C. AQUACARAȘ S.A,, reprezentând contribuția operatorului 

la cofinanțarea proiectului ”Modernizarea Infrastructurii de apă și apă uzată în județul Caraș-Severin, 

România”, fazat prin Contractul de Finanțare nr.128/02.10.2017 (Cod SMIS 2014+105956). 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Știți despre ce este vorba, vă spuneam și la începutul 

ședinței. Ca urmare a proiectului anterior, domnul director Ciobanu a început demersurile pentru 

contractarea creditului. O bancă a fost dispusă să acorde acest credit, diferă suma, în loc de 26 de 

milioane este 23 de milioane 300. Îl felicit pe domnul director și conducerea societății AQUACARAȘ, 

că în termen relativ scurt au reușit să finalizeze această procedură de contractare a creditului. Sper din 

tot sufletul, ca urmare a acestui credit, Societatea AQUACARAȘ să poată semna finanțarea pentru 

proiectul ”Modernizarea infrastructurii de apă și apă uzată în județul Caraș-Severin”. De fapt, este 

fazarea proiectului mai vechi. Era principala cerință pe care AM-ul o solicita pentru semnarea cu 

Societatea AQUACARAȘ, a acestui proiect. Vreau să vă spun, că apreciez că și la nivelul Consiliului 

Local al municipiului Reșița a fost și este deschidere pentru a ajuta Societatea AQUACARAȘ, în 
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vederea semnării acestui proiect important pentru localitățile urbane din județul nostru. Dacă sunt 

întrebări? 

Domnul consilier Crina Ioan: Dacă îmi dați voie, domnule președinte? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog.  

Domnul consilier Crina Ioan: Mă bucur că ați accentuat. Nu știu câtă lume realizează ce 

importanță are acest proiect. Este foarte important pentru județul nostru. Vreau să felicit și eu, 

conducerea lui AQUACARAȘ și Consiliul Județean, că au avut înțelepciunea necesară să ia taurul de 

coarne și să garanteze întreg împrumutul. Iacătă, că nu sunt 3 luni de zile de când lucrurile intră pe un 

făgaș normal și s-au rezolvat, lucruri care trenează de cel puțin 3 ani de zile. E foarte important. Cred 

că acesta este, să zic așa, că o garantare de credit este ca și un credit luat, făcut de Consiliul Județean și 

condițiile de a accesa 200 de milioane de euro sunt acum perfect realizabile. Știți, domnul președinte, 

că noi am mai discutat de gradul de îndatorare al Consiliului Județean. Văd în expunerea de motive un 

calcul. Eu v-aș ruga, ca pentru ședința viitoare, personalul de specialitate să ne prezinte un calcul 

exact, așa, conform legii, după știința mea, gradul de îndatorare este serviciul datoriei asupra 

veniturilor proprii în procent x 100, și sursa lui. Deci efectiv pe credite, cu dobânzi, cu rate, cu 

comisioane, așa cum trebuie, ca să vedem și să vedem toți de unde a venit, și în spate și în următorii 

ani. Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă mulțumesc, domnul consilier. Domnul   Surdu, vă 

rog. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Aș interveni și eu. Și felicit Consiliul Județean, 

pentru că în sfârșit s-a terminat cu aprobarea acestui credit, dar vreau să vă anunț că și ACVABANAT-

ul și-a făcut treaba, a făcut toate demersurile, a primit ceilalți membri… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Îmi cer scuze. Felicit și ACVABANAT, pentru că a 

primit noi membri în ADI ACVABANAT! Pentru că și aceasta era o condiție. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Era una dintre condiții și putem merge mai departe. 

Nu putem primi membri peste noapte, trebuia făcută adunare generală, trebuiau îndeplinite anumite 

formalități ca să se lămurească și domnul vicepreședinte Nedelcea, că nu ține doar de mine. 

Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Și eu vă mulțumesc. Dacă mai sunt alte 

intervenții? Nu s-a modificat doar suma, se modifică și perioada de rambursare a creditului de la 10 la 

12 ani, cu o perioadă de grație de 2 ani. Sunt condiții care ajută foarte mult Societatea AQUACARAȘ. 

Din punctul meu de vedere, dacă se poate spune așa ceva sau se poate exprima o astfel de chestiune, 

creditul este destul de avantajos pentru societate. Mai ales, din această cauză, 2 ani perioadă de grație, 

în care veți rambursa doar dobândă sau nu rambursați nimic în acești 2 ani?...Accesorii? Da. Ceea ce 

oferă Societății AQUACARAȘ posibilitatea de a lua măsurile necesare, ca după 2 ani să poată să 

achite ratele la acest credit. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul VI, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.31/26.01.2018 privind constituirea, administrarea și utilizarea fondului de risc la nivelul județului 

Caraș-Severin. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Acesta a fost stabilit în procent de 4,65% aplicat la 

valoarea inițială a contractării, ca urmare a faptului că s-a modificat această valoare la 23.300… 

Procentul a rămas același, suma diferind, suma la care se aplică procentul și nivelul acestui fond de 

risc, pe care ni-l constituim la nivelul Consiliului Județean, diferă. Legea prevede acest lucru. Dacă 

sunt intervenții? Dacă nu, articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier  Surdu 

Daniel George nu participă la vot. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea.  

* 

3.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat expres domnului consilier județean Albu 

Alexandru-Vichentie reprezentantul autorității tutelare în Adunarea Generală a Acționarilor SC 

AQUACARAȘ SA în vederea aprobării unei hotărâri prin care se instituie o ipotecă convențională 

mobiliară în favoarea creditorului ipotecar Raiffeisen Bank. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este o solicitare a acestei bănci privind constituirea 

acestei ipoteci convenționale mobiliare. Ca urmare, este nevoie să îl mandatăm expres pe domnul 

consilier Albu să voteze acest lucru în Adunarea Generală a Acționarilor.  

Domnul consilier Surdu Daniel George: Aș dori să completez această hotărâre de Consiliu 

Județean și să-l mandatăm expres să aprobe și cele două modificări pentru care am făcut solicitare, 

ACVABANAT-ul. Sunt două modificări de contract de delegare a gestiunii care trebuie adoptate în 

Adunarea Generală a Acționarilor.  

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: În regulă. Deci vom face completarea … 

Domnul consilier  Crina Ioan: Se face articol separat. 

Domnul vicepreședinte  Nedelcea Flavius: Nu-i trebuie mandat expres. Și aici discutăm strict 

legat de… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu. E în regulă. Haideți, e bine așa, să fie acest…El a 

fost mandat pe o sumă, acum e altă sumă. Va fi un articol suplimentar, o să-l punem pe aceasta, 

domnul secretar o să-l compună, prin care v-a fi mandat domnul Albu, să aprobe în Adunarea Generală 

și modificările de astăzi. 

Domnul consilier Crina Ioan: Eu nu înțeleg. Deci ce modificări se fac?  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În Adunarea Generală a Acționarilor, ați avut o 

ședință…Domnul Albu, trebuie să ne spuneți. N-ați avut o ședință în care… 

Domnul vicepreședinte Nedelcea Flavius: Acum urmează. 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Poftim? 

Domnul consilier Crina Ioan: Cred că domnul Surdu voia să spună despre intrările în ADI 

ACVABANAT. N-are nici o legătură.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu, nu! De modificările anterioare pe sume. 

Domnul vicepreședinte  Nedelcea Flavius: Nu pe sume. Altceva voia să spună. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Există două solicitări și două adunări generale făcute 

de ADI ACVABANAT, unde s-au făcut modificări în contractul de delegare a gestiunii. 

Domnul vicepreședinte Nedelcea Flavius: Exact! Aia este. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: S-au preluat anumite obiective, dar n-au fost adoptate 

în nici o adunare generală a AQUACARAȘ, aceste modificări de contract de delegare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: E altceva. 

Domnul vicepreședinte Nedelcea Flavius: E altceva. Asta se va lua într-o ședință… 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Noi mergem retroactiv. Eu n-am știut că există în 

această ședință de Consiliu Județean… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Am înțeles. Ne faceți o adresă și în ședința următoare… 
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Domnul consilier Surdu Daniel George: Este adresa făcută, are 30 de zile, mai mult de 30 de 

zile. Încă nu s-a luat nici o hotărâre în Adunarea Generală a AQUACARAȘ. 

Domnul consilier Crina Ioan: Domnul președinte, după părerea mea, trebuie votată asta în 

Consiliu. Deci trebuie făcut un proiect de hotărâre.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Sigur, distinct.  

Domnul vicepreședinte Nedelcea Flavius: Asta am spus, că nu se poate acum. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În următoarea ședință o să avem un proiect de hotărâre 

pe această temă. Eu credeam că vă referiți la modificările pe care le-am făcut. Nu. E în regulă.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Dacă îmi dați voie? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnul secretar, luminați-ne. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. Obiectul 

hotărârilor AQUACARAȘ a fost dedicat exclusiv, exhaustiv, dacă vreți, accesării creditului. Acum, 

are un obiect determinant hotărârea asta prin care îl mandatăm pe domnul consilier Albu, și anume, să 

instituie dreptul acesta real de ipotecă convențională mobiliară asupra creditelor pe care le derulează 

AQUACARAȘ. Dacă am introduce un alt articol, dăm hotărârea peste cap, atât ca formă, cât și ca 

fond. Pe ce considerent? La articolul 2 spune că distincțiile statuate precedent la art.1 reprezintă 

limitele mandatului și anume, două ipoteci imobiliare. Mai abitir, venim cu o delegare care nu face 

obiectul hotărârii acesteia. Eu aș îndemna să ne faceți un amendament, în scris, și/sau să vă faceți timp 

jumătate de oră să ne vizitați, să mă vizitați și concepem hotărârea ad-hoc și o supunem în viitoarea 

ședință, categoric, pe ordinea de zi. Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul secretar.  

Domnul consilier Surdu Daniel George: Domnul secretar, domnul președinte, există o adresă 

făcută către Consiliul Județean, de către ADI ACVABANAT, în care vă roagă frumos, să supuneți în 

următoarea ședință a Adunării Generale a AQUACARAȘ, modificările în contractul de delegare a 

gestiunii. A fost făcută această adresă. Eu întrețin un dialog și cu AQUACARAȘ și cu Consiliul 

Județean. AQUACARAȘ ne-a făcut un raport în care spune, că în următoarea ședință sau în prima 

ședință de Adunare Generală va adopta acele modificări de contract de delegare. S-a omis…Domnul   

Nedelcea, lăsați-mă să vorbesc, vă rog frumos, că nu știți despre ce este vorba! S-a omis sau dacă s-a 

omis, înseamnă că e vina dumneavoastră. S-a omis acest articol, s-a omis să se facă o hotărâre și nu 

știu dacă intenționat sau nu. Dar e o problemă dacă s-a omis, pentru că ține strict de apa pluvială. Apa 

pluvială e o problemă. Și atunci, nefiind luate în calcul, e o problemă! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Domnul Surdu, haideți, domnul secretar v-a 

invitat la dialog. Căutăm adresa inițială, o citim și vedem dacă e nevoie de un mandat expres sau dacă 

domnul Albu poate vota, fiind reprezentant, fără a avea nevoie de un mandat expres din partea 

Consiliului Județean. Vă asigur că nu rea voință în nimic în ceea ce face Consiliul Județean Caraș-

Severin…Bine. Dacă nu mai sunt alte… 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Domnule președinte, la ”Diverse” aș vrea și eu să… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Stați, că n-am supus la vot proiectul, vă rog. Articolul 1, 

cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea.  

* 

Punctele 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28 și 29 ale ordinii de zi și anume: 

18. Raport cu privire la modul de îndeplinire a atribuţiilor proprii preşedintelui  şi a hotărârilor 

Consiliului Judeţean în anul 2017. 

19.Informare  asupra modului de utilizare a finanţărilor nerambursabile acordate de la bugetul 

local în baza O.G. nr.51/1998, pentru realizarea programelor şi proiectelor culturale, în anul 2017. 
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20. Raport anual  de activitate al Teatrului de Vest Reșița,pe anul 2017. 

21.Informare asupra activităţii Centrului Judeţean pentru Conservarea şi Promovarea Culturii 

Tradiţionale Caraş-Severin, pe anul 2017. 

22.Raport  de activitate al Muzeului Județean de Etnografie și al Regimentului de Graniță 

Caransebeș, pe anul 2017. 

23.Raportul anual de activitate  aferent anului 2017 şi Programul de activitate pentru anul 2018 

ale Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin. 

 24.Raportul de activitate  al Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa, pe anul 2017. 

 25.Raport de activitate pe anul 2017, al Asociației Salus Remedies Reșița. 

 26.Raport de activitate al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția copilului Caraș-

Severin precum și al  Comisiei de Evaluare a Persoanelor  Adulte cu Handicap, pe perioada 

01.01.2017-31.12.2017. 

 27.Informare privind activitatea Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”INTERCOM 

DEȘEURI” Caraș-Severin. 

 28.Raport  de activitatea pe anul 2017 al  SC EOLIANA SRL. 

29.Raport privind eficiența Inspectoratului de Poliție Județean Caraș-Severin, pe anul 2017. Nu 

sunt discuții la aceste puncte. 

* 

Se trece la discutarea punctului 30 al ordinii de zi și anume: 

30.Întrebări. Interpelări. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a faptului că am epuizat ordinea de zi, mai 

avem ultimul punct ”Întrebări. Diverse”. Vă rog. 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Domnule președinte, aș vrea și eu să supun atenției 

forului nostru, două chestiuni. După cum știți, urmare dispoziției emise de dumneavoastră, fac parte 

din Comisia de evaluare și reorganizare a DGASPC, împreună cu domnul vicepreședinte Popovici și 

colegul consilier Boșneac. Una din principalele atribuții ale acestei comisii a fost identificarea unor 

modalități de diminuare a cheltuielilor acestei instituții, al cărui buget, la ora actuală, reprezintă 

aproximativ 25% din bugetul întregului Consiliu. În acest context, după cum știți, Primăria Reșița a 

făcut o solicitare de preluare a Căminului de Persoane Vârstnice Reșița. Domnul primar m-a informat 

că a primit și un răspuns care îl mulțumește. Chiar m-a mandatat să vă spun că îl mulțumește. 

Înțelegem că, până în luna mai, iunie chiar, nu ar putea fi operate modificări statutare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este sub incidența unui proiect cu finanțare... 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Am înțeles. Ideea ar fi că, domnul primar așteaptă, și 

noi, cu nerăbdare acest termen și sperăm să reușim acest transfer. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul primar și noi, ”noi” fiind cine? 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Noi, grupul liberal. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Am înțeles. Și a doua problemă? 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Și încă o chestiune. În același spirit, a fost făcută o 

solicitare tot de primarul Reșiței, mai exact, preluarea fostei unități militare din Reșița, unde ar vrea să 

dezvolte o multitudine de proiecte, în general tot sociale, pe fonduri europene. Acest imobil, după 

știința mea, este nefolosit la ora actuală, cu excepția unei anexe folosită de PROVITAM, dar fostul 

mare ansamblu de clădiri se degradează de la un an la altul. Și aceasta cred că ar fi o chestiune care 

trebuie să o luăm serios în considerare. Atât. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. E o solicitare mai amplă a domnului primar, 

a Primăriei Reșița. La aceasta, cu căminul de persoane vârstnice am răspuns, fiind sub incidența celor 

5 ani, pentru că a fost o finanțare europeană, o să repunem pe tapet acest lucru, în momentul în care 

expiră această perioadă. Legat de unitatea militară, așa cum spuneați, nu este liberă de sarcini întreaga 

unitate militară. Nu este vorba doar de PROVITAM, dar, în fine, e o discuție la care la un moment dat 

fiind vorba între două instituții, Consiliul Județean și Primăria Reșița, o vom discuta cu Primăria 

Reșița. Dacă sunt alte întrebări și interpelări sau intervenții? Dacă nu…Vă rog. 

Domnul consilier  Lazăr Constantin: Domnule președinte, acum 1 an de zile am ridicat o 

problemă aici și l-aș ruga pe domnul Darian Ciobanu, la ședința următoare, eventual, să ne spună dacă 

s-a mai făcut vreun pas privind statutul juridic al Școlii de Arte și Meserii. 
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Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Nu. Vă spun că nu s-a făcut, că nu avem cum. O să vă 

răspundem, o să reluăm, că avem un material, de atunci am făcut. Vă dați seama, că ne-am dori să ne 

intabulăm pe acea clădire. 

Domnul consilier  Lazăr Constantin: Păi asta e problema. 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Ne-am dori să ne intabulăm. Așa ar fi și corect. Această 

școală populară de arte și meserii își desfășoară acolo activitatea de când ființează. 

Domnul consilier Lazăr Constantin: Exact, asta e problema. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Am dori, dar din păcate e nevoie de mai mult decât avem 

noi. Dar în ședința următoare o să fie o informare și cu pașii care sunt. Domnul Surdu. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Fiind la ”Diverse” și mă bucur că a venit înapoi 

domnul Flavius, am crezut că a plecat domnul  Nedelcea, aș vrea să îndrept o nedreptate.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: A plecat, dar s-a întors. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Dar a revenit. Aș vrea să îndrept o nedreptate care a 

fost făcută în urma unei greșeli, pot să zic și a mea, dar a fost o greșeală a Partidului Național Liberal. 

Să vă explic în două cuvinte ce s-a întâmplat. A avut loc o ședință de alegeri a Organizației de Femei a 

Partidului Liberal, ținută cu un acord verbal de principiu la muzeul din Reșița, unde trebuia să 

închiriem sala de ședințe. Am ajuns la data alegerilor, solicitarea n-a fost trimisă, dar a fost aprobată 

verbal. Am ajuns să plătim, nu era nimeni, sâmbătă, când s-au ținut alegerile acolo, urmând să ni se 

emită o factură și bon, luni, pe Partidul Național Liberal. Cum s-a mai întâmplat de altfel, că nu era 

prima dată când ținem ședință și folosim unde putem să mai dăm din bani înapoi. În acest scop, 

deoarece au fost presiuni pe cel care ne-a dat acordul tacit, am înțeles că a fost în ultima perioadă și 

supus unei comisii de disciplină. A fost sancționat, i s-a oprit 10% din salariu, pentru că omul acela a 

avut o influență negativă și ne-a dat acordul, cum ne-a mai dat și altădată, doar fără să facem solicitare 

scrisă. Eu aș dori să îndrept această nedreptate făcută omului respectiv, care, înainte de Paște, o să i se 

rețină din salariu, unu la mână. Doi la mână, nu este omul vinovat deloc. Eu îmi asum această greșeală, 

personal. E și înainte de pensie, este un om de cuvânt. Aș dori să mi se rețină din indemnizația mea de 

consilier județean, ceea ce i se oprește lui, cei 10% din salariu. Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Surdu, știți bine, acolo dacă a fost o comisie, 

este o decizie a comisiei. Decizia comisiei respective poate fi atacată de respectivul domn, în instanță. 

Nu putem noi să anulăm, nici măcar forul legislativ, Consiliul Județean, să anulăm… 

Domnul consilier Surdu Daniel George: N-am zis să se anuleze. Am zis să mi se oprească din 

indemnizația mea de consilier județean, nu știu cât este acel lucru și să i se dea. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Tot nu putem rezolva, domnul  Surdu, că nu putem să vă 

oprim dumneavoastră și să-i dăm lui! Dați-i dumneavoastră diferența și ați rezolvat problema. Uitați, 

eu promit, dumneavoastră ați spus că acolo s-au mai desfășurat ședințe, eu nu o să mă pun să caut din 

urmă, dacă s-a plătit închirierea acelei ședințe. Însă practica asta, credeți-mă, că nu e în regulă sau n-a 

fost în regulă! Sper, să nu se mai întâmple. Am aflat de ea, ulterior și nu e… Că a fost un obicei 

înainte, repet, mă știți și mă cunoașteți, n-o să mă pun să caut din urmă de câte ori au fost acolo ședințe 

și de câte ori s-a tăiat factura. Dar dacă este o decizie a unei comisii, nu poate Consiliul Județean 

Caraș-Severin să spună că n-a fost, chiar dacă și-ar dori acest lucru. Este o comisie, acea decizie poate 

fi contestată în instanță. Domnul Ciobanu ne poate spune exact cum se poate face acest lucru. Da. 

Dacă mai sunt întrebări, interpelări. Dacă nu, eu vă mulțumesc pentru ședință și vă doresc sau vă urez 

sărbători fericite! 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 
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